



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條, 公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publicatio n of Acceptance for Registrati on	[730] 註冊申請人 姓名 / 名稱 Applicant's Name	[740/ 750] 註冊申請人的送達地 址 Applicant's Address for Service
303722643		28	29-04-2016	Sam & Partners Limited Flat B, 25/F, Reason Group Tower, No. 403 Castle Peak Road, Kwai Chung, HONG KONG	Sam & Partners Limited Flat B, 25/F, Reason Group Tower, No. 403 Castle Peak Road, Kwai Chung HONG KONG

304923441		29,30, 32	10-07-2020	Unilever N.V. Weena 455, 3013 AL Rotterdam, NETHERLANDS	BAKER & MCKENZIE 14TH FLOOR, ONE TAIKOO PLACE, 979 KING'S ROAD, QUARRY BAY, HONG KONG
304954401		29,30, 32	10-07-2020	Unilever N.V. Weena 455, Rotterdam 3013 AL, NETHERLANDS	BAKER & MCKENZIE 14TH FLOOR, ONE TAIKOO PLACE, 979 KING'S ROAD, QUARRY BAY, HONG KONG
305168557		3	13-03-2020	MK Universal Inc. 8, Gukhoe- daero 38-gil Yeongdeungpo- gu, Seoul REPUBLIC OF KOREA	EMILY YIP & CO LIMITED 1st Floor, Kingsfield Centre 18 Shell Street, Fortress Hill HONG KONG
305305239		30	10-07-2020	香港寶芮事業有限 公司 (HK BAORUI IDUSTRY LIMITED) 香港 灣仔灣仔道 165- 171 號 樂基中心 15 樓 1506 室	香港凱旋知識產權代理 有限公司 香港 九龍旺角煙廠街 9 號 興發商業大廈 7 樓 703 室